## **Curriculum Vitae (CV)**

#### • Personal Information:

Name: HUMAM MAHMOD MOSALEME-mail: <u>Humammosalem@hotmail.com</u>

- Mobile: +9639910685

- Languages: Arabic:Mother tongue-English



#### • Education and Academic Background:

- - Bachelor's degree in Mechanical Engineering/Design and Production Department, Al-Baath University 2013-2014.
- Member of the Engineers Syndicate since 2014
- - Master's degree in Design and Production Engineering, Materials Science. Al-Baath University / 2018-2019.
- PhD student in design and production engineering, materials science, Tishreen University.
- The International Computer Driving License (ICDL).

#### • Academic degrees and administrative tasks:

- - Lecturer at the Technical Institute of Oil and Gas in Banias from 2015-2018
- - Member of a technical staff at Andalusia Private University for Medical Sciences Faculty of Medical Engineering since 2018.
- - Member of the committee for studying and preparing technical files in the Ministry of Water Resources, Directorate of Resources in Lattakia, since 2019.
- - Head of a technical committee in the Water Resources Directorate from 2017 to date.

#### • Publications and Scientific Work:

- :Baath University Refereed Journal entitled-Publishing a scientific article in Al A study of Sulfur Heating Coils Corrosion in Banias Refinery
- Publishing a scientific article in Tishreen University Refereed Journal entitled: Characterization of .Sun Spring-Corrosion of Pumps Barrels in Al
- .drawing book at the Petroleum Technical Institute in Banias Participation in preparing the engineering -
- Participation in coordinating and preparing the material resistance book at the Petroleum Technical -

.Banias Institute in

• **Vision**: Hope in work

# سيرة ذاتية ( CV )



## • المعلومات الش<u>خصية:</u>

- الاســــــم: همام محمود مسلم

- البريد الالكتروني: umammosalem@hotmail.com

- الهاتف المحمول: 9639910685+

- اللغات: العربية، الانكليزية

## • المؤهلات والشهادات العلمية:

- اجازة في هندسة الميكانيك/قسم التصميم والانتاج جامعة البعث 2013-2014.
  - عضو في نقابة المهندسين من عام 2014
- ماجستير في هندسة التصميم والانتاج علم المواد .جامعة البعث /2018-2019.
  - طالب دكتوراه في هندسة التصميم والانتاج علم المواد جامعة تشرين.
    - الشهادة الدولية لقيادة الحاسب ICDL.

## • الدرجات العلمية والمهام الادراية:

- مدرس محاضر في المعهد التقاني للنفط والغاز في بانياس من 2015-2018
- عضو هيئة فنية في جامعة الأندلس الخاصة للعلوم الطبية -كلية الهندسة الطبية منذ 2018.
- عضو لجنة دراسة وإعداد الأضابير الفنية في وزارة الموارد المائية مديرية الموارد في اللاذقية منذ 2019.
  - رئيس لجنة فنية في مديرية الموارد المائية منذ 2017 حتى تاريخه.

# • <u>النّشروالأعمال العلميّة:</u>

- نشر مقالة علمية في مجلة جامعة البعث المحكمة بعنوان: تآكل وشائع تسخين الكبريت في مصفاة بانياس.
- نشر مقالة علمية في مجلة جامعة تشربن المحكمة بعنوان:توصيف تأكل بروانات المضخات في نبع السن.
  - المشاركة في اعداد كتاب الرسم الهندسي في المعهد التقاني للنفط في بانياس.
  - المشاركة في تنسيق واعداد كتاب مقاومة المواد في المعهد التقاني للنفط في بانياس.
    - الإشراف على مشاريع تخرج طلاب المعهد التقاني للنفط في بانياس

# الرّؤيـــة:

الأمل بالعمل